
Zápis z jednání Školské rady ZŠ Ústí nad Labem, Vinařská 1016/6  ze dne 5. 3. 2013 

 

Přítomni: 

Předseda:  Mgr. Vladimíra Běhounková 

Členové:      Mgr. Zita Kubíčková 

           Mgr. Helena Kubcová 

           Mgr. Ladislav Báča 

           Martina Novotná     

          JUDr. Jiří Magasanik           

Host:    Mgr. Květoslav Kolařík – ředitel školy 

 

Program: 

1. Ředitel školy představil nového člena školské rady pana Ladislava Báču, který nahradil 
pana Jana Šedivého. 
 

2. Ředitel školy podal zprávu o hospodaření školy za rok 2012. O využití peněz  
z projektů EU, z projektů a dotací města a kraje, o využití peněz od sponzorů. 
 

3. Členové školské rady znovu prohovořili slovní hodnocení na vysvědčení u žáků, kteří 
mají pro toto doporučení z PPP. 
 

4. Znovu bylo hovořeno o možném vybavení školy skříňkami místo šatních kójí. Firma 
JANNOV přislíbila doplacení rozdílu, který vznikne mezi dotací města a skutečnými 
náklady. 
 

5. Přítomní znovu diskutovali o smyslu školské rady, o možnostech pomoci škole. 
 

 

 

Zapsala Mgr. Zita Kubíčková 

        


